

卫理公会以萨迦守望者 11-17/2/2021

二月第二个星期的祷告事项

1. 为家庭祷告：

- A. 求上帝保守弟兄姐妹在华人农历新年期间不忘记大年初一安排时间参加线上礼拜，在新的一年里以爱神爱人的方式活出基督的生命。
- B. 求上帝保守弟兄姐妹佳节期间生活作息正常，不熬夜、不酗酒、不暴饮暴食，能够以团圆相聚为首要目标，并且持守政府所规定的 SOP。

2. 为教会祷告：

- A. 求上帝带领教会继续在新的一年里被更新，迫切祷告，使教会被兴起成为守望祷告的教会，而不是继续活在安逸之中。
- B. 求上帝保守教会在疫情当中有上帝赐予的智慧，用各自教会独特的方式来运作，好让教会的圣工继续向前迈进。

3. 为社区祷告：

- A. 求上帝带领社区当中的社区领袖拥有从上帝而来的智慧，以致有效处理所有社区的问题和困难，同时不因着压力和威胁而失去了专注力。
- B. 求上帝带领社区中的教会成为当地的好邻居，尤其在这一段非常困难时期，社区当中有许多人失业，有些地区受到水灾的影响。

4. 为国家祷告：

- A. 求上帝保守马来西亚各族在华人农历新年期间继续和谐共处，互相包容接纳彼此了解各族的文化和习俗。
- B. 公义的上帝，求祢为马来西亚带来正义，求祢伸出你大能的膀臂，显出祢公义的作为。祝福我们的执法单位，无论是检察官、法官、警察、军人等都要行在光中。

5. 为世界祷告

- A. 求上帝保守全世界的人愿意团结一致，共同努力阻止病毒传播，等待注射疫苗的当儿，愿意服从有关当局细心安排。
- B. 祈求上帝给予政治和经济决策者智慧，让他们可以指定出一套实际的计划，指导各国可以在短时间内经济得到复苏。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 11-17/2/2021

Prayer items 2nd week of February

1. Pray for Family:

A. Pray that God will protect our brothers and sisters during Chinese New Year. Pray also that they remember to schedule time to worship together on the first day of the new year through the Online Services, and to live out the Christian Life.

B. Pray that God will help our brothers and sisters to remain upright in character during new year; that they do not: stay up late, drink alcohol, or overeat. Pray that they are able to have reunions while adhering to the SOPs set by the Government.

2. Pray for Church:

A. Pray that God will lead the churches to be renewed, and help them to rise up and be fervent in their prayer life; rather than becoming complacent in times of "peace".

B. We pray that the Church will be given wisdom during this time to be prepared to embrace changes; so as to be relevant to the changing needs of our community, and, so that church's ministry can move forward.

3. Pray for Society:

A. Pray that God leads community leaders to face and handle any kind of difficulties and challenges. May they not lose focus in spite of the pressures and threats that they face.

B. Pray that God will lead the churches to become a good neighbours in their communities; especially during this pandemic, where many people in the community have lost their jobs, and many live in areas that were affected by the floods.

4. Pray for Nation:

A. Pray that God will protect Malaysians: that we may live in harmony during the Chinese New Year. Pray that we will continue to have mutual acceptance among people from different races, religions, and cultures.

B. Righteous God, please bring justice to Malaysia, please extend your arms and show your righteousness to all. Bless our law enforcement units that they may walk in the light of God; whether they are the attorney-general, judges, police officers, military personnel, etc.

5. Pray for World:

A. We pray that God will guide people around the world to be willing to unite and work together to stop the spread of the virus. as we wait for vaccinations, may we be willing to obey the arrangements provided by the relevant authorities.

B. We pray that God will provide political and economic decision makers the wisdom to put together and execute a practical plan to help countries to recover quickly.

Isakhar Pengawal Methodist 11-17/2/2021

Doa minggu kedua Februari

1. Doa untuk keluarga :

A. Doa agar saudara-saudari bangsa cina ingat untuk menyertai kebaktian atas talian pada hari pertama tahun baru cina, dan ingat untuk hidup taat kepada Tuhan dan berkasih sayang kepada saudara dan saudari.

B. Doa agar saudara-saudari mengamalkan kehidupan yang sihat dengan tidak tidur lewat, tidak mabuk, tidak makan berlebihan, dan menjalinkan hubungan baik antara satu sama lain dengan patuhi SOP yang ditetapkan oleh kerajaan dalam musim perayaan.

2. Doa untuk gereja :

A. Doa agar gereja diperbaharui pada tahun yang baru ini supaya gereja dibangkitkan untuk menjadi sebuah gereja yang sentiasa berdoa dan bukan hanya hidup dalam keselesaan.

B. Doa agar gereja dianugerahi kebijaksanaan daripada Tuhan dan berupaya menggunakan cara tersendiri yang istimewa untuk melaksanakan aktiviti gereja.

3. Doa untuk sosial:

A. Doa agar pemimpin sosial memperolehi kebijaksanaan daripada Tuhan agar dapat menyelesaikan masalah sosial dengan efektif dan tidak hilang tumpuan ketika menghadapi tekanan ataupun ancaman.

B. Doa agar gereja dapat menjadi sahabat karib kepada orang dalam kesusahan terutamanya membantu mereka yang kehilangan kerja ataupun yang menghadapi ancaman banjir.

4. Doa untuk negara :

A. Doa agar semua kaum dapat hidup dengan harmoni dan bertoleransi dalam perayaan tahun baru cina dengan memahami pelbagai adat dalam setiap kaum yang berlainan.

B. Doa agar Malaysia dipenuhi dengan kebenaran. Dengan berkat Tuhan yang maha berkuasa, semua unit penguatkuasa tidak kira pendakwa, hakim, polis, tentera dan lain-lain berjalan dalam keterangan.

5. Doa untuk dunia :

A. Doa agar semua umat sedunia dapat menghentikan penularan wabak covid19 sehati sejiwa, dan sabar menunggu serta akur kepada perancangan suntikan vaksin daripada pihak berkenaan.

B. Doa agar Tuhan memberi kebijaksanaan kepada pembuat keputusan tidak kira dari aspek politik atau ekonomi dapat membuat satu perancangan yang baik untuk dijadikan petunjuk kepada setiap negara supaya ekonomi dapat dipulihkan dalam masa yang tersingkat.